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z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 17 grudnia 2015 r.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków - Helena Artymowicz słowami
,,Otwieram Seqę Rady Gminy Mietków", przywitała wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum i przedstawiła porządek obrad:

1. otwarcie Sagi.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej segi
3. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania

przestrzennego dla linii 400 kV w obrębach: Domanice, Chwałów i Maniów Wielki w gminie
Mietków nie narusza ustaleń studium.

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla linii 400 kV w obrębach: Domanice, Chwałów i Maniów Wielki w gminie Mietków.

5. Podjęcie uchwali' w sprawie zmiany budżetu gminy na 201 5 rok.
6. Podjęcie uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi dla nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych oraz wysokości stawki
opłaty za gospodarowanie odpadami dla nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych na
terenie Gminy Mietków.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy
zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania.
Podjęcie uchwały w sprawie ,,Wieloletniego Planu Rozwoju i Modemizacji Urządzeń
Wodociągowych i KanalizacŃnych na lata 201 5-2020"

9. Wnioski i interpelacje radnych.
10. Sprawy różne.
1 1. Zamkniecie Segi.
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Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej segi
Głosowało 12 radnych -- oddano 12 głosów ,,za"
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2

Uchwała w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzermego dla linii 400 kV
w obrębach: Domanice, Chwałów i Maniów Wielki w gminie Mietków nie namsza ustaleń studium.

Edyta Jaworska -- przedstawicielka Biura Urbanistycznego Ecoland -- Wjaśniła, że art. 20
ustawy zobowiązuje do podjęcia uchwały, że projekt planu nie narusza ustaleń studium.
Stwierdziła, że nie narusza, poza jednym obszarem, ponieważ Minister nie wyraził zgody na
przeznaczenie terenu na działalność gospodarczą, tłumacząc tym, że obszar ten obąmuje tereny
rolne, które są dość wartościowe. Tylko w tym miejscu plan nie jest zgodny z ustaleniami
studium, ale to zostało Wjaśnione w uzasadnieniu.
Adam Kozarowicz Wójt -- jest dokument wnoszący zastrzeżenia Ministra do zmiany
przeznaczenia, a ponieważ jesteśmy w trakcie studium, to uzasadnienie, które tam było może
być przydatne, gdy dla większego terenu w tym obszarze będziemy się ubiegać o zmianę
przeznaczenia w przyszłym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego.

Przewodnicząca RG -- przedstawiła projekt uchwały.

Ad 3

Głosowało 12 radnych -- oddano 12 głosów ,,za"
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla linii 400 kV
w obrębach: Domanice, Chwałów i Maniów Wielki w gminie Mietków.

Ad 4



Edyta Jaworska -- przedstawicielka Biura Urbanistycznego Ecoland -- Wlaśniła, że plan dla linii
400 kV. jest to plan midscowy sporządzony na linii już wybudowano.
Nie wpłynęły, żadne uwagi do projektu planu i od tel chwili nie powinno się wprowadzać
żadnych zmian, ale wynikła sytuacja, że dotychczas ujęte obszary zagrożone powodzią, zgodnie
z ustawą obecnie określa się obszarem niskiego, średniego i wysokiego zagrożenia - trzeba
było to doprecyzować i zaznaczyć w projekcie - to jest tylko spełnienie wymogu ustawowego.
Poza tym nic się nie zmieniło. Jest uzasadnienie, które jest spełnieniem wymogów ustawy o
rewitalizacji, określającą co się powinno znaleźć w uzasadnieniu uchwały i to zostało
zrealizowane.

Przewodnicząca RG -- przedstawiła tytuł proj ektu uchwały.
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Głosowało 12 radnych -- oddano 12 głosów ,,za"
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjętajednogłośnie

Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 201 5 rok.
Regina Ozga -- Skarbnik Gminy -- powiedziała, że rok kalendarzowy dobiega końca w związku z
tym proponuje dokonanie zmian budżetu, ponieważ niektóre planowane dochody nie będą z
różnych przyczyn realizowane oraz wyrzucić z planu wydatki, które również z różnych przyczyn
nie będą realizowane.
Następnie przedstawiła projekt uchwały.

Ad 5

Głosowało 12 radnych -- oddano 12 głosów ,,za"
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjętajednogłośnie

Uchwała w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla
nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych oraz wysokości stawki opłaty za gospodarowanie
odpadami dla nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych na terenie Gminy Mietków.

Wójt - Wjaśnił, że zmiana dotyczy wyłącznie tych dużych pojemników KT-7, ponieważ
poprzednia cena była zaniżona w stosunku do ceny pozostałych pojemników i wzrosła cena
całościowa usługi wywozu odpadów komunalnych.

Przewodnicząca RG -- przedstawiła tytuł projektu uchwały.

Ad 6

Głosowało 12 radnych -- oddano 12 głosów ,,za"
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjętajednogłośnie

Uchwała w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla
nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania.

Ireneusz Słoma -- Sekretarz Gminy -- poinformował, że projekt uchwały był wysłany do
związków zawodowych do zaopiniowania. Od jednego związku wpłynęła pozytywna opinia, a
dwa związki nie odpowiedziały. Następnie przedstawił tytuł projektu uchwały.

Ad 7

Głosowało 12 radnych -- oddano 12 głosów ,,za"
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjętajednogłośnie

Uchwała w sprawie ,,Wieloletniego Planu Rozwoju i Modemizacji Urządzeń Wodociągowych i
Kanalizacyjnych na lata 201 5-2020"

1. Słoma -- Wjaśnił, że obowiązek uchwalenia tego planu wynika z ustawy o zbiorowym
zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. Wniosek złożył Kierowmk Zakładu
Gospodarki Komunalnej . Następnie przedstawił tytuł projektu uchwały.

Ad 8



Głosowało 12 radnych oddano 12 głosów ,,za"
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjętajednogłośnie
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Ad 9.
Wniosków i interpelacji nie zgłoszono

Ad IO
Jerzy Kuriata -- radny -- powiedział, że została wykonana nowa nawierzchnia na odcinku drogi
od Nową Wsi do Stróży i mieszkańców Stróży niepokoi sprawa skracania sobie drogi przez
ciężarówki, które dowożą żwir na betoniamię, jeżdżą wprawdzie puste. Wiele lat walczyliśmy o
tę drogę i szkoda by ciężarówki ją rozjeździły. Zwrócił się do Z-cy Komendanta Posterunku
Policji w Kątach Wrocławskich z prośbą o dopilnowanie by ciężarówki tamtędy niejeździły.
Pan R. Bator -- Z-ca Komendanta obiecał, że będą kontrolować.
Ryszard Łącz - Z-ca Przewodniczącą RG zapytał na jakim etapie jest sprawa dotycząca
dewastacji przystanku autobusowego w Maniowie Wielkim.
Pan R. Bator -- Z-ca Komendanta odpowiedział, że w dalszym ciągu trwają czylmości,
WJasmayące.
Wójt poinformował, że zlecił Kierownikowi ZGK dokonanie analizy stanu wywożenia szamb i
stwierdził, że obrazjest niezbyt ciekawy. Przedstawił wyniki:
- Stróża -- 39 umów, 12 systematycznie wywożone, 43 bez umów; Dzikowa -- 8 umów, l
systematycznie wywożone, 26 bez umów; Milin - 54 umowy, 22 systematycznie wywożone 94
bez umów; Domanice 41 umów, 22 systematycznie wywożone 98 bez umów; Umów -- 12 umów.
0 systematycznie wywożonych 51 bez umów; Chwałów -- 6 umów, 2 systematycznie
wywożone 7 bez umów; Wawrzeńczyce -- 44 umowy, 9 systematycznie wywożonych 37 bez

Wqt stwierdził, że będzie dążył do tego aby wszyscy zawarli umowy i systematycznie wywozili
szamba, ponieważ skala zjawiska, gdzie do środowiska trafiają ścieki nieoczyszczone, jest
przerażająca. Apeluje, już nie pierwszy raz, aby radni rozmawiali z mieszkańcami, aby nawet nie
mając umowy zgłaszali w ZGK wywóz szamb. Była informacja w intemecie co grozi, obecnie
przeprowadzenie analizy wywozu szamb i następnym posunięciem będzie doprowadzenie do
podpisania umów o wywóz szamba przez wszystkich mieszkańców. Osobom, które będą unikali'
podpisania umowy, zmuszony będzie wydać decyzję administracyjne.
Na zakończenie Wójt złożył wszystkim życzenia świąteczne i zaprosił na jasełka gminne w dniu
dzisiejszym w GOK w Mietkowie.
R. Bator - Z-ca Komendanta na ręce Wójta złożył dla wszystkich życzenia świąteczne w
imieniu swoim, Komendanta Miejskiego i Komendanta Komisariatu w Kątach Wr.
Przewodnicząca RG -- H. Artymowicz dołączyła się do życzeń i zaprosiła na Sesję RG w dniu 29
grudnia 2015 r. i na spotkanie świąteczno-noworoczne w Gminnym Ośrodku Kultury w
Mietkowie

umow

Przewodnicząca Rady zamknęła Sesję słowami ,,Zamykam Sega Rady Gminy Mietków"
Ad 1 1

Protokołowała
Genowefa Chabzda
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